

Date: March 10, 2026

التاريخ: 10 مارس 2026

**H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi**  
Chief Executive Officer  
Capital Market Authority  
Abu Dhabi – United Arab Emirates

سعادة/ وليد سعيد عبد السلام العوضي  
المحترم  
الرئيس تنفيذي  
هيئة سوق المال  
أبو ظبي – الإمارات العربية المتحدة

**Mr. Hamed Ahmed Ali**  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dear Sir,

السيد/ حامد أحمد علي  
الموقر  
الرئيس تنفيذي  
سوق دبي المالي  
تحية طيبة وبعد،

**Sub: Islamic Arab Insurance Company – SALAMA (P.S.C) ("The Company") Board Resolutions Taken by Circulation**

**الموضوع : قرارات مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين – سلامة (ش.م.ع) ("الشركة") بالتمرير**

With reference to the above subject, we hereby inform you that the Board of Directors of Islamic Arab Insurance Company – SALAMA (P.S.C.) (the "Company") has passed the following resolutions by circulation:

إشارةً إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتك بأن مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين - سلامة (ش.م.ع) (ويشار إليها فيما بعد بـ"الشركة") قد أصدر القرارات التالية بالتمرير:

- 1) Resolved to postpone the issuance of the Board's resolutions relating to the proposed issuance of mandatory convertible sukuk until Friday, 13 March 2026.
- 2) Resolved to approve the announcement of the opening of nominations for membership of the Company's Board of Directors, and to proceed with the necessary arrangements to convene the Annual General Meeting, in coordination with and subject to obtaining the required approvals from the relevant regulatory authorities.
- 3) General business-related matters of Company.  
With best regards.

- 1) الموافقة على تأجيل إصدار قرارات مجلس الإدارة المتعلقة بالإصدار المزمع لصكوك إلزامية التحويل إلى أسهم وذلك إلى يوم الجمعة الموافق 13 مارس 2026.
- 2) الموافقة على الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة، واتخاذ الإجراءات اللازمة لدعوة الجمعية العمومية السنوية للانعقاد، وذلك بالتنسيق مع الجهات الرقابية المختصة والحصول على الموافقات اللازمة منها.
- 3) أمور اعتيادية متعلقة بالأعمال التجارية للشركة.

With best regards,

مع أطيب التحيات



Ahmad Abdelrahim  
Senior Manager, Legal & Compliance

أحمد عبد الرحيم  
مدير أول، إدارة الشؤون القانونية والامتثال